



هيئة أبوظبي للإسكان  
ABU DHABI HOUSING AUTHORITY

## سياسة المسؤولية المجتمعية Corporate Social Responsibility Policy

In line with rich traditions and values of Emirati society, culture and founding fathers of UAE and Abu Dhabi Vision 2030, Abu Dhabi Housing Authority (ADHA) strongly believes that sustainable and ethical business operations and proactive involvement with society are interconnected and essential pillars of growth of the Emirate of Abu Dhabi.

Considering ADHA's mandate of providing suitable housing to UAE nationals of the Emirate of Abu Dhabi, it is only natural for ADHA to focus on society, environment sustainability and transparent regulatory environment and to achieve the above, Abu Dhabi Housing Authority (ADHA) is committed to

1. Adopt an appropriate Sustainability framework for its operations e.g. Abu Dhabi Sustainability Framework.
2. Integrate corporate social responsibility in ADHA's strategy and operations.
3. Be proactive in complying with the applicable legal and regulatory requirements as a minimum and exceed in instances with the spirit go beyond the minimum. ADHA will encourage its external stakeholders such as Suppliers, Contractors also to abide by applicable legal and regulatory requirements.
4. Design sustainable housing programs and communities incorporating efficient and optimum use of natural resources such as building materials, water, electricity etc.
5. Develop Emirati workforce including future Emirati leaders.
6. Establish and implement Code of Business Conduct and monitor and report its compliance. ADHA encourages its external stakeholders such as Suppliers, Contractors also to abide by the code of conduct.
7. Conduct its business in a fair and ethical manner with all its stakeholders at all times.
8. Build, maintain and enhance ADHA's corporate image.
9. Adopt reduce, reuse and recycling philosophy and programs for enhanced sustainability including responsible disposal of waste.
10. Encourage ADHA employees and external stakeholders to engage in suitable philanthropy initiatives to support the community and its development.
11. Provide resources for CSR initiatives.
12. Publish annual report of its CSR activities.

Through deployment of this policy, ADHA shall strive for sustainable business operations.

تماشياً مع مبادئ وقيم وثقافة المجتمع الإماراتي، وبناءً على رؤية القيادة الرشيدة ورؤية أبوظبي 2030، تؤمن هيئة أبوظبي للإسكان بأن منظومة العمل التي تتسم بالاستدامة والأخلاق الفاضلة واتخاذ زمام المبادرة بالعمل على كل ما يعود على المجتمع بالنفع هي ركائز مترابطة وأساسية لبناء إمارة أبوظبي.

انطلاقاً من قانون تأسيس الهيئة وهدفها الأساسي المتمثل في توفير المسكن الملائم لجميع مواطني الإمارة، تضع الهيئة مصالح المجتمع والاستدامة البيئية وشغافية البيئة التشريعية على رأس قائمة أولوياتها ولتحقيق ما ذكر أعلاه تقوم هيئة أبوظبي للإسكان بالآتي

1. تبني إطار استدامة مناسب لأعمالها، مثال: إطار أبوظبي للاستدامة.
2. إدراج مسؤولية الهيئة المجتمعية ضمن استراتيجياتها وكافة عملياتها.
3. أن تكون الهيئة سباقة بالامتثال للقوانين والتشريعات التنظيمية ذات العلاقة، وأن تصل إلى أبعد من تطبيق الحد الأدنى كلما توفر المجال لذلك، كما ستشجع الهيئة كافة شركائها كالموردين والمقاولين بالالتزام بالمطالبات القانونية والتشريعية ذات العلاقة.
4. تطوير برامج إسكانية مستدامة في بناء المجتمعات السكنية من خلال الاستخدام الفعال والأمثل للموارد الطبيعية مثل مواد البناء، المياه، الكهرباء وغيرها.
5. تنمية القوى العاملة الإماراتية بما في ذلك قادة إماراتيين مستقبليين.
6. وضع «قواعد وأخلاقيات العمل» وتطبيقها ومراقبة أداؤها ورفع التقارير الخاصة بمدى الالتزام بها، كما ستعمل الهيئة على تشجيع كافة شركائها كالموردين والمقاولين على الالتزام بها أيضاً.
7. العمل بمستوى عالٍ من الأخلاق والعدالة والحرفية مع جميع الأطراف الخارجية وفي جميع الأوقات.
8. بناء وتحسين صورة الهيئة وسمعتها بشكل دائم.
9. تبني سياسات التدوير وإعادة الاستخدام وبرامج تعزيز الاستدامة بما في ذلك التخلص المسؤول من النفايات.
10. تشجيع موظفي الهيئة والشركاء الخارجيين على المشاركة في المبادرات الخيرية المناسبة لدعم عملية بناء وتمتية المجتمع.
11. توفير الموارد اللازمة لدعم مبادرة المسؤولية المجتمعية للهيئة.
12. نشر التقارير السنوية الخاصة بأنشطة مبادرة المسؤولية المجتمعية للهيئة.

من خلال تطبيق هذه السياسة، ستسعى هيئة أبوظبي للإسكان بشكل مستمر إلى تحقيق استدامة الأعمال.

Director General

المدير العام

ADHA-SPPDS-QOE-POL-01-V2

